
Snorfiets misleidende term
Geachte mevrouw Schultz van Haegen, ik woon in Amsterdam, voor fietsers de gevaarlijkste 
stad van Nederland. Ik ben het dan ook niet eens met uw voorstel om snorfietsen slechts op 
drukke paden van het rijwielpad af te halen. In de eerste plaats is snorfiets een misleidende 
term, het is geen fiets met een motortje dat iets sneller gaat dan een fiets. Het is gewoon een 
scooter, die vaak te hard rijdt, die zo breed is dat de fietser om zich te redden flink opzij moet 
gaan. Het is me ook al vele keren overkomen dat bij het oversteken bij groen licht voor mij, ik 
een aanvaring had met een snorfiets, omdat hij of zij door rood reed. Wie controleert of ze wel 
of niet op bepaalde punten op de rijweg gaan rijden. Er is hier in de stad geen enkele controle 
van scooters die over de zebrapaden rijden, van 'snorfietsen' die door rood licht rijden.  Het is 
een verkeerde redenering om ze slechts op drukke fietspaden te weren omdat niemand zich 
aan die halfzachte regel zal houden. Ik vraag u bescherming van de fietser, die vaak het 
gevaar loopt aangereden te worden.
Het is alles of niets voor de 'snorfiets'. Alles zou ik zeggen, op de rijweg en een helm op. 
Zodat deze wegpiraten zich in het verkeer niet zo roekeloos meer zullen gedragen. Fietsers 
willen graag overleven als ze zich op straat wagen. Kiki Amsberg


